
Zápisnica č. 14/2004 
zo  zasadnutia KR STU zo dňa 23. februára 2004 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Dušan Petráš, Karol 
Jelemenský, Ján Murgaš, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik, Ľudovít 
Molnár, Milan Žalman, Daniel Bobok, Katarína Hrušková 

 

Prizvaní:  Pavol Horváth, Tatiana Sikorová 
 
Program: 
 

1. Kontrola plnenia úloh 
2. Administrácia študentských preukazov STU 
3. Audit počítačových sietí na STU 
4. Zásady slávnostného odovzdávania čestného titulu  Dr. h. c. a  čestnej vedeckej hodnosti 

DrSc. h. c. 
5. Metodika rozpisu dotácie na rok 2004 – informácia 
6. Rôzne 
 

Predložené materiály: 
 

1. Zásady slávnostného odovzdávania čestného titulu  Dr. h. c. a čestnej vedeckej hodnosti 
DrSc. h. c. (pror. Redhammer) 

2. Vykonávací predpis pre administráciu študentských preukazov na STU v Bratislave (pror. 
Molnár) 

3. Audit dátových sietí na fakultách STU (pror. Molnár) 
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
1/11/2003, 2/12/2003 
 

Nesplnené úlohy 
1/13/2004 
 
K bodu 2 Administrácia študentských preukazov STU 
Materiál prezentoval pror. Molnár, ďalšie informácie doplnil prof. Horváth, obaja odpovedali 
na otázky dekanov. 
 

- pror. Molnár tiež uviedol: 
- že preukaz bude evidovaný pri prvom zápise a ďalej sa bude aktivovať, keď sa zápis 

do vyššieho ročníka objaví v databáze 
- že v  prípade prerušenia štúdia má študent povinnosť preukaz odovzdať 
- plánovaný spôsob aktivácie preukazu pre jednotlivé stupne štúdia, pričom poukázal 

na problém s riešením kariet pre externých študentov a študentov PhD. štúdia 
 

- prof. Horváth 
- informoval, že čipové karty zastrešuje firma M-Card 
- konštatoval, že neexistujú databázy študentov PhD. štúdia  a študentov externého 

štúdia 
- uviedol, že zapisovacie zariadenia by mali mať k dispozícii študijné oddelenia fakúlt 
- požadoval doriešiť postup pre vydávanie preukazov tým študentom, ktorí už preukaz 

študenta majú, ale požadujú vydanie  nového - spojeného s bankovou kartou 
 
 



- dekan Molnár 
- upozornil na možnosť využívania karty ako indexu, čo bolo doporučené zapracovať 

do schvaľovaného študijného poriadku 
 

- pror. Kalužný 
- konštatoval že preukaz obsahuje všetky potrebné informácie, avšak používanie 

indexov je nevyhnutné, pokiaľ nebude funkčný softvér študent, nakoľko inak nie je 
možné údaje o študentoch aktualizovať 

 

Úloha č. 1/14/2004 
Rektor STU ukladá predložiť pripomienky k materiálu Administrácia študentských preukazov 
STU. 
Z: dekani fakúlt 
T: 8. 3. 2004  
 

Úloha č. 2/14/2004 
Rektor STU ukladá dodať komplexné databázy študentov. 
Z: dekani 
T: 30. 6. 2004 
 
K bodu 3 Audit počítačových sietí na STU  
 
Bod rokovania uviedol pror. Molnár, informácie o aktuálnej situácii podal prof. Horváth. 
 

- prof. Horváth 
- navrhol, aby využitie finančných prostriedkov z MŠ SR na rekonštrukciu počítačových 

sietí na fakultách konzultovali s CVT 
- k situácii na ŠD konštatoval,  že sú inštalované siete, ktoré nezodpovedajú štandardu 
- navrhol, aby siete prešli do majetku ŠD, pričom prípojky na sieť by boli spoplatnené 

a zo získaných poplatkov by sa hradili náklady na správcov sietí jednotlivých ŠD 
- informoval o odpojení siete na ŠD Mladosť v súvislosti s upozornením firmy Warner 

na nelegálnu distribúciu filmov po sieti 
 

- Bučko 
- pripomenul, že prostriedky vložené do technického vybavenia sa odrazia v odpisoch 

za STU ako celok, z toho dôvodu by mal byť jeden správca zastrešujúci aktivity aj 
v oblasti počítačových sietí na ŠD 

 

- Bakoš 
- vyjadril obavy, či riaditelia ŠD zvládnu situáciu v prípade prevzatia kompetencií za 

správu počitačových sietí 
 

- dekan Molnár 
- vyjadril obavy, aby navrhované opatrenia neviedli k úplnému zrušeniu počítačových 

sietí na ŠD 
- upozornil na prípadnú nefunkčnosť počítačových sietí, pokiaľ preberú kompetencie za 

ich správu riaditelia ŠD 
 

Úloha č. 3/14/2004 
Rektor STU ukladá vytvoriť komplexný program správcovania sietí na študentských 
domovoch STU. 
Z: pror. Molnár 
T: 15. 3. 2004 
 
 
 
 



K bodu 4 Zásady slávnostného odovzdávania čestného titulu  Dr. h. c.  
 a  čestnej vedeckej hodnosti DrSc. h. c. 
 
Materiál prezentoval pror. Redhammer a zodpovedal otázky členov kolégia. 
 
Stanovisko č. 1/14/2004 
KR STU súhlasí s materiálom Zásady slávnostného odovzdávania čestného titulu Dr. h. c. 
a čestnej vedeckej hodnosti DrSc. h.c. s pripomienkami.  
 
K bodu 5 Metodika rozpisu dotácie na rok 2004 
 
Rektor informoval o aktuálnej situácii a upozornil na zníženie dotácie z MŠ pre STU 
v porovnaní s uplynulým rokom. Kvestorka Žideková uviedla, že dotácie sa budú prideľovať 
v zmysle pravidiel schválených minulý rok. Prvý rozpis dotácie z úrovne MŠ SR sa očakáva do 
konca februára. 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
K registratúrnemu poriadku 
Mgr. Sikorová krátko prezentovala pripravený Registratúrny poriadok STU. Upozornila na 
niektoré povinnosti vyplývajúce z platnej legislatívy: 
- mať na každom pracovisku STU (fakulty, rektorát + univerzitné pracoviská) úradného  

prekladateľa  
- zabezpečiť splnenie požiadavky na výšku vzdelania pre pracovníkov registratúry 

(maturita) 
- zabezpečiť prepojenie registratúrneho  a organizačného poriadku (nesprávne zaradenie 

podateľne a registratúry pod prevádzku) 
 
K započítavaniu pedagogických výkonov na fakultách 
- Jelemenský  

- vzniesol otázku, či sa budú počítať pedagogické výkony na iných fakultách 
 

- dekan Molnár 
- žiadal vypracovanie metodiky započítavania výkonov medzi fakultami  
 

- pror. Kalužný 
- potvrdil existenciu metodiky 

(fakulty si  pedagogické výkony budú navzájom započítavať, podklady budú prerokované na 
porade príslušných prodekanov) 
 
Iné 
 
- Bobok 

- informoval o predložení prvého návrhu kolektívnej zmluvy na rok 2004 
 
- pror. Molnár 

- informoval o pripravovanom systéme obstarávania komponentov a kompletov PC na 
STU 

 
- Redhammer informoval 

- o zámere inovovať sieť laboratórií a HITEC pracovísk (návrhy nových pracovísk je 
potrebné zaslať do 4. 3. 2004), komisia pre rozvoj inovácií bude pracovať 
v rovnakom zložení ako atestačná komisia (návrhy členov komisie za  FA a FIIT je 
možné zaslať do 4. 3. 2004) 



- o pripravovanom stretnutí s generálnym riaditeľom sekcie európskej integrácie MŠ 
SR, ktoré sa uskutoční 24. 2. 2004 o 14.00 hod. v aule na Mýtnej ul. 36 

 
- Špaček informoval 

- o pripravovanej distribúcii plagátu s ponukou možností bakalárskeho štúdia na všetky 
stredné školy v SR 

- o realizácii inzerátu s ponukou možností bakalárskeho štúdia na STU v prílohe Elitné 
školy denníka HN zo 16. 2. 2004 

 

- požadoval 
- podklady pre vypracovanie správy o činnosti STU za jednotlivé fakulty 
- podklady pre aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja STU na ďalšie obdobie za 

jednotlivé fakulty 
- v súvislosti s tvorbou jednotného vizuálneho štýlu  

- dodanie korektúr hlavičkových papierov na úrovni dekanov (SvF, SjF) 
- dodanie kvalitného loga fakulty (300 dpi, príp. zakreslenie v krivkách) 

(SvF, SjF) 
 
- Žalman  

- informoval o pripravovaných rokovaniach AS a materiáloch ktoré by mali byť na nich 
prerokovávané 

 
- Murgaš 

- vzniesol otázku ďalšieho postupu pri podávaní povstupových projektov 
- uviedol, že nie je správne obmedzovať podávanie projektov na jeden za celú 

univerzitu 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: 
Ing. Zuzana Mokošová        24. 2. 2004 
 
Zápisnicu overili: 
prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., dekan MTF STU     25 . 2. 2004 
prof. RNDr.Ľudovít Molnár, DrSc., dekan FIIT STU     25 . 2. 2004 
prof. Ing. Vladimír Báleš, DrSc., rektor STU      27 . 2. 2004 
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